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De fractie heeft de volgende vragen:

Sedert enige tijd ontvangen de fracties van de PvdA Roosendaal en VLP Roosendaal signalen over
uitdagingen in het systeem voor het melden van verdachte situaties in het kader van onbeheerde
fìetsen in onze gemeente. Zoals een verlaten fiets in een plantsoen, in de bosjes. Een fiets komt
natuurlijk niet zomaar in een plantsoen terecht. Het kan een dumping betreffen door de eigenaa¡ of
balorigheid door anderen dan de eigenaar van de fiets, maar het kan ook een tactiek van
fietsendieven zijn om de fiets te stelen en deze op een later, veiliger moment op te halen.

De werkwijze van de gemeente bijeen melding van een aangetroffen fiets is momenteel (blijkt uit een
mailvan de gemeente aan een melder):

"Wij gaan een onderzoek uitvoeren. Hiervoor gaan we naar de plek waar de fiets ligt. Staat de fiets
niet als gestolen geregistreerd dan kunnen wij de fiets alleen weghalen als deze meer dan twee
weken op dezelfde plek blijft staan. Tijdens ons onderzoek maken we een foto en doen wij een label
om de fiets. Twee weken later controleren we of de fiets er hetzelfde bijstaat. Als dat zo is dan
beschouwen we de fiets als een verloren voorwerp en halen we de fiets weg. Het kan dus twee
weken duren voordat de fiets weg is.".

Volgens onze fracties is dit niet altijd de beste manier om diefstal tegen te gaan.

Onze fracties hebben daarom de volgende vragen aan het college:

1. Wordt als het gaat om meldingen over (onbeheerde) fietsen een 'one-size-fits-all' principe

aangehouden of wordt er basis van de situatie gekeken hoe er gehandeld moet worden?

De toegepaste handelwijze is afhankelijk van de situatie die wordt aangetroffen. Als er sprake is van
een overtreding van de Apv kan indien de noodzaak daartoe bestaat per direct tot verwijdering
worden overgegaan. lndien er geen sprake is van een overtreding van de Apv en het een mogelijk
verloren voorwerp betreft, zaldit eerst moeten worden vastgesteld en is een wachtperiodevan2
weken noodzakelijk. lmmers kan niet elke fiets op aangeving van een melding, zondermeer als een
verloren voorwerp worden beschouwd. De situatie is dus bepalend voor de wijze van handelen.

2. Bent u het met onze fracties eens dat een fiets die (op een verdachte manier) in een plantsoen

ligt anders behandeld moet worden dan een onbeheerde fiets die lang in een fietsenrek staat?

Ja, daarom worden fietsen die achtergelaten zijn in het openbaar plantsoen, altijd per direct
venvijderd en afgevoerd voor opslag.

Gemeente

oosenR daal

D D-
Datum 12 ianuari 2022
Onderwerp Handelswijze meldingen verdachte situaties

onbeheerde fietsen
Portefeuillehouder Collese B&W

EIFETTT
rcrãFfiãftãlãtãrãt?



3. Bent u het met onze fracties eens dat een fiets in een plantsoen niet twee weken lang daar

moet liggen in het belang van 'onderzoek', maar dat deze beter gelijk afgevoerd dan wel veilig gesteld

moet worden?

Jazie antwoord vraag2.

4. Bent u het met onze fracties eens dat een gemeente er zo veelals mogelijk aan moet doen om

verloren dan wel gestolen fietsen zo spoedig mogelijk te herenigen met de eigenaren, waardoor

standaard twee weken wachten niet altijd de beste oplossing is?

Ja, er wordt bij verwijdering van een fiets altijd onderzocht of het een gestolen fiets betreft. Daarnaast

wordt een fiets die als verloren voorwerp wordt beschouwd en om die reden is afgevoerd, opgenomen

in een register "verloren voorwerpen" wat bij Publiekszaken raadpleegbaar is. De wachttijd van 2

weken waar u naar refereert wordt enkel toegepast bü de stalling van (achtergelaten) fietsen waarbij
geen overtreding van de Apv aan de orde is. Om goed vast te kunnen stellen dat een fiets

daadwerkelijk is achtergelaten en als verloren voorwerp is te betitelen is een wachttijd van 2 weken
zondermeer noodzakelijk. lmmers kan niet op basis van een melding alleen dat het een verloren

voorwerp is, zondermeer tot verwijdering worden overgegaan. Vanuit de gemeente moet zelf worden

vastgesteld dat het een verloren voorvverp betreft.

5. Bent u het met onze fracties eens dat de aanblik van ons groen netjes moet zijn, zonder
gedumpte fietsen in het plantsoen?

Ja.

6. Wat vindt u van het gebruik van bijvoorbeeld een 'flowchart' bij het aantreffen van onbeheerde
fietsen in de openbare ruimte, waarbij verschillende acties worden ondernomen afhankelijk van de

situatie eniof locatie waar de onbeheerde fiets wordt aangetroffen? Waarbij dus anders gewerkt wordt

bij een fiets die wel erg lang in een openbaar fietsrek staat dan een fiets die in de bosjes wordt

aangetroffen? ln het eerste geval kunnen onze fracties zich prima vinden in de huidige werkwijze met

een twee weken wachten termijn, in het tweede totaal niet.

Zie antwoord vraag I en 4. De handelwijze wordt al afgestemd op de aangetroffen situatie.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De toegepaste handelwijze is afhankelijk van de situatie die wordt aangetroffen. Als er

sprake is van een overtreding van de Apv kan indien de noodzaak daartoe bestaat per direct tot
verwijdering worden overgegaan. lndien er geen sprake is van een overtreding van de Apv en het een

mogelijk verloren voorwerp betreft, zal dit eerst moeten worden vastgesteld en is een wachtperiode
van 2 weken noodzakelijk. lmmers kan niet elke fiets op aangeving van een melding, zondermeer als

een verloren voorwerp worden beschouwd. De situatie is dus bepalend voor de wijze van handelen.

2. Ja, daarom worden fietsen die achtergelaten zijn in het openbaar plantsoen, altijd per direct
verwijderd en afgevoerd voor opslag.

3. Jazie antwoord vraag2.

4. Ja, er wordt bij verwijdering van een fiets altijd onderzocht of het een gestolen fiets betreft.

Daarnaast wordt een fiets die als verloren voorvverp wordt beschouwd en om die reden is afgevoerd,

opgenomen in een register "verloren voorwerpen" wat bij Publiekszaken raadpleegbaar is. De

wachttijd van 2 weken waar u naar refereert wordt enkel toegepast bij de stalling van (achtergelaten)

fietsen waarbij geen overtreding van de Apv aan de orde is. Om goed vast te kunnen stellen dat een

fiets daadwerkelijk is achtergelaten en als verloren voorwerp is te betitelen is een wachttijd van 2
weken zondermeer noodzakelijk. lmmers kan niet op basis van een melding alleen dat het een

verloren voorwerp is, zondermeer tot verwijdering worden overgegaan. Vanuit de gemeente moet zelf
worden vastgesteld dat het een verloren voorwerp betreft.

5. Ja.

6. Zie antwoord vraag 1 en 4. De handelwijze wordt al afgestemd op de aangetrofien situatie.
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